

Asset Management Policy

ENGIE STOMO is committed to the ensuring that all STOMO operated facilities are operated and maintained such that the plant remains technically safe in operation and that the equity investment and each Power Company's Shareholders is protected over its planned life.

- We shall operate and maintain the facilities with due consideration of the operational limitations of the plant, the OEMs requirements and in accordance with best industry practices. These practices are provided by ENGIE Technical Guidance documents which shall form the basis or our Asset Management System, and the ENGIE Operational Excellence and Process Safety for Power Generation: An Integrated Business Management System which shall provide minimum standards of Operational Excellence. We shall implement management systems that will meet the requirements of ISO.
- We shall comply with all legal and other requirements. We are aware of our obligations detailed in the PWPA/PPA, other associated Project Documents, Corporate Policies and Procedures and we are fully committed to meeting these obligations to ensure the operation and maintenance of the facility is in line with these requirements. We are also aware of the expectations of the associated project companies, its shareholders and stakeholders, and we are fully committed to meeting those expectations.
- We will identify and evaluate the potential risk and impact to plant integrity from our operations by applying the ENGIE OPERA process where applicable; we will actively manage and control the risk to an acceptable level. We will develop contingency plans in the event of an emergency, train our staff and regularly test the plan to assess the plans effectiveness and staff readiness.
- We shall ensure our staff are competent through appropriate training and evaluation and shall provide them with adequate information sufficient to effectively operate and maintain the facility. This policy will be distributed to all staff and will be reviewed on an annual basis. Monitoring will be undertaken to evaluate the effectiveness of this Policy within the Asset Management System, the results of monitoring will be used to assess performance and for continuous improvement.
- We shall positively contribute to regional and international networking groups, interact with OEM's and create relationships with others using the same technologies. We shall evaluate the experiences of others and learn, in turn we shall share our experiences such that others may learn. We will use our experience and expertise to contribute to the improvement of the ENGIE Technical Guidance documents.

تلتزم شركة إنجي ستومو على ضمان أن تكون جميع المرافق التابعة لها والتي يتم تشغيلها وصيانتها آمنة من الناحية الفنية في التشغيل وأمنة لكل المساهمين في المحطات والعاملين بها على المدى الزمني المخطط للمشاريع.

سنقوم بتشغيل وصيانة مرافقنا مع الأخذ بالإعتبار القيود التشغيلية لكل مرفق، ومتطلبات الشركة الصانعة الأصلية للمعدات وفقاً لأفضل الممارسات الصناعية. يتم توفير هذه الممارسات من قبل إنجي التي توفر وثائق التوجيه الفني التي ينبغي أن تشكل أساس أو نظام إدارة الأصول لدينا، والتميز التشغيلي لـ إنجي بالنسبة للسلامة في عمليات توليد الطاقة من خلال نظام إدارة الأعمال المتكاملة التي يجب أن توفر الحد الأدنى من معايير التميز التشغيلي. ومن واجبنا تنفيذ نظم الإدارة التي من شأنها تلبية متطلبات المنظمة الدولية للمعايير (أيزو).

من واجبنا الامتثال لجميع متطلباتنا القانونية وغيرها. ونحن ندرك التزامنا بجميع تفاصيل إتفاقيات شراء الطاقة / إتفاقيات شراء الطاقة والمياه، وغيرها من وثائق المشروعات المرتبطة بها، والسياسات والإجراءات العامة للشركات ذات العلاقة، ونحن ملتزمون تماماً لتلبية هذه الإلتزامات لضمان تشغيل وصيانة المرافق بما يتماشى مع هذه المتطلبات. ونحن أيضاً على بينة من توقعات الشركات المرتبطة بهذه المشاريع، مساهمينا وأصحاب المصلحة بها، ونحن ملتزمون تماماً لتلبية تلك التوقعات.

سوف نقوم بتحديد وتقييم المخاطر المحتملة وتأثيرها على سلامة محطاتنا العاملة من خلال تطبيق عملية أوبيرا (OPERA) التابعة لـ إنجي حيثما ينطبق ذلك، وسوف نقوم بإدارة و مراقبة المخاطر إلى مستوى مقبول بكل نشاط. وسنعمل على وضع خطط طوارئ، وتدريب موظفينا واختبار خططنا بانتظام لتقييم فعاليتها ومدى استعداد الموظفين لها.

يعد من واجبنا أن نضمن كفاءة موظفينا من خلال التدريب والتقييم المناسب وتوفر معلومات كافية و وافية لهم للعمل بفعالية والحفاظ على المنشأة. وسيتم توزيع هذه السياسة على جميع الموظفين وسيتم استعراضها ومراجعتها على أساس سنوي. وسيجري رصد لتقييم فعالية هذه السياسات ضمن نظام إدارة الأصول، وسيتم استخدام نتائج الرصد لتقييم الأداء والتحسين المستمر.

سنساهم بشكل إيجابي في مجموعات الشبكات الإقليمية والدولية، والتفاعل مع الشركة الصانعة الأصلية للمعدات و سنقوم بخلق علاقات مع الآخرين باستخدام نفس التقنيات. ونحن نؤمن بأهمية تقييم تجارب الآخرين و التعلم منها، كما أنه يجب علينا تبادل خبراتنا لإفادة الآخرين منها. سوف نستخدم خبرتنا وتخصصنا للمساهمة في تحسين وثائق إنجي للإرشادات الفنية.

Signed:

Yaqoub Harbi Al Harbi (CEO)

Date:

1st October 2025

